



Protokoll fört vid styrelsemöte för Gotlands skidförbund

Datum: 2011-12-07

Plats: Visby

närvarande: Anders Birgersson anders.birgersson@cementaresearch.se
Lotta Dahl lotta@charlottendal.net
Mattias Vejlens mattias.vejlens@telia.com
Ingmar Pettersson ingemar.etelhem@swipnet.se

Ej närvarande: Maria Jansson lammlady@live.se
Helena Allgulander helena.allgulander@gmail.com

Mötet öppnas

Ordförande förklarade mötet öppnat.

Val av protokollförare

Mattias valdes till sekreterare för mötet

Val av justerare

Lotta valdes till justerare för mötet.

Fastställande av dagordning

Dagordningen fastställdes.

Ekonomi

Lotta lämnade ekonomisk rapport.

Nytt från förbund och distrikt

Mycket informationen har kommit via e-post och har vidarebefordrats direkt till klubbarna.

Läger

Fårölägret har ägt rum 12-13 november. Tyvärr många avhopp men 15-20 deltog från VOK och Svaide.

Harsa är fulltecknat (38 st), 8 står på kö. Ev. kommer vi att få en stuga till.

Vore bra om fler klubbar engagerar sig och håller i läger i GSF:s regi. I dagsläget är det enbart VOK som arrangerar.

Rapportering av 20kronan

Vi har fått förfrågan från SF om att inte alla tävlingsavgifter (20-lappen) har betalats in. Lotta undersöker vidare.

Vi måste få någon som ansvarar för TA-systemet. Mötet beslutade att Jerker Drottenmyr tillfrågas.

Elljuscupen

Första deltävling nästa torsdag 15 dec.

På Elljuscupen delas medaljer och pokaler ut enligt följande:

HD 10-12, medaljer till alla som är med sista deltävlingen delas ut på den tävlingen. Pokaler till de bästa tre (bäst av tre deltävlingar), delas ut på skidtinget.



HD 13-16 Pokaler enligt ovan
HD 17- sponsorpriser (Anders B. börjar kolla)

Göteborgsmästerskapen

Anita Carlsson har tagit på sig att stå som organisatör. Anders B. tar kontakt med henne och medlar vad som behöver göras (bokningar, uttagning mm).

GSF-västar och/eller skidadress till ungdomar

Beslutades att i år enbart satsa på enhetliga västar. Till nästa år bör vi försöka fixa sponsor så att vi får även en jacka. Bästa alternativet är i dagsläget att GSF köper in västarna och lånar ut dom. Om vi fixar sponsor som tar kostnaden kan vi ev. ge västarna till ungdomarna.

Övriga frågor

Postboxen sågs upp. Vi har inget behov av den. Kassören tar posten.

Anders B kollar vilka medaljer som ska delas ut i vilka klasser (efter förslag från Lotta).

"Skidkalendern" (gammalt pm som var en checklista över DM-tävlingars arrangemang) bör uppdateras. Anders B har den digitalt, han skickar ut den till oss så bollar vi den via e-post så vi innan jul har en färdig produkt. Sedan går den ut till klubbarna.

Ansvar för olika områden diskuterades och beslutades enligt följande:

Ungdomsansvarig inkl Folksam och Kalle: Mattias

Utbildning: Maria/Helena tillfrågas av Anders

Tävling: Anders under ett år

Läger: Maria/Helena tillfrågas av Anders

Sponsring: bör finnas en utsedd person men inget bestämdes på mötet

Folksam/Kalle

Vi säger nej till föreslagna förändringar i tävlingen (tekniksprint på fredagen). Anders meddelar.

Mötet beslutade att sponsra ungdomarna med 500 kr per deltagare + ledarkostnad. Sedan är det upp till klubbarna hur mycket de vill ta ut i avgifter från ungdomarna.

En ungdom har sökt idrottsprofil Skidor här på Gotland. GSF kommer att få en förfrågan om vi kan hålla i detta. Mötet beslutade att Lotta blir kontaktperson för detta.

Mötet avslutas

Ordförande avslutade mötet.

Mattias Vejlens
Sekreterare

Lotta Dahl
Justerare